

**ORDER OF REFERENCE**

Extract from the *Minutes of Proceedings of the Senate of Monday, May 13, 1991:*

"The Honourable Senator Doody moved, seconded by the Honourable Senator Phillips:

That, pursuant to Rule 66(1), the Honourable Senators Balfour, Bolduc, Corbin, Doyle, Frith, Lewis, Petten, Phillips and Teed be appointed a Committee of Selection to nominate (a) a Senator to preside as Speaker *pro tempore*; and (b) the Senators to serve on several select committees during the present Session; and to report with all convenient speed the names of the Senators so nominated.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative."

*Le greffier du Sénat*

Gordon Barnhart

*Clerk of the Senate*

**ORDRE DE RENVOI**

Extrait des *Procès-verbaux du Sénat* du lundi 13 mai 1991:

«L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Phillips:

Que, conformément à l'article 66(1) du Règlement, les honorables sénateurs Balfour, Bolduc, Corbin, Doyle, Frith, Lewis, Petten et Teed forment un Comité de sélection chargé de désigner a) un sénateur qui assumera la présidence à titre de président *pro tempore*; et b) les sénateurs qui seront membres des divers comités particuliers pendant la présente session. Le Comité de sélection devra faire rapport, avec toute la diligence possible, des noms des sénateurs ainsi désignés.

La motion, mise au voix, est adoptée.»